國立臺灣科技大學單房間職務宿舍申請表
National Taiwan University of Science and Technology 

Application Form for Staff Member Single Room Dormitory
	申請人資料
Applicant Information

	姓名
Name
	
	出生日期
Date of Birth
	
	國籍
Nationality
	

	居留證碼/
護照號碼

Resident No./
Passport
	
	聯絡電話
Phone
	
	到校日期
Registration Date
	

	單位/系所
Department
	
	職稱
Title
	
	兼任職位
Adjunct Title
	

	目前地址
Current Address
	

	本人及配偶是否申請中央及地方公教人員購建住宅貸款或住配偶所配之公有宿舍 Y□ N□
Please check whether the following statements are true: (A) My spouse and I have applied for Housing Loans for Civil Servants and Teachers. (B) I am currently living in my spouse’s dormitory for civil servants and teachers.

	1. 申請人獲配宿舍者，經書面通知十日內備齊下列資料送保管組核辦，逾期視同放棄：配偶現任或曾任公職者，請服務單位出具『未配住公有眷舍及未辦理中央或地方政府公教購屋貸款證明』。
Authorized applicants whose spouse had worked / is currently as civil servant shall prepare the following documents and send them to Property Management Division for approval within 10 days after receiving notification: Please provide Certification of (A) mortgage of / (B) not being assigned to dormitory for civil servants and teachers.
2. 獲配宿舍教師需繳律師代辦法院公證費用。
Authorized applicants shall submit court notarial fees of lawyer agency.
3. 完成簽約點交之日起，借用人應即履行各項權利義務（應繳之各項費用由借用人薪資代扣）。
The application will come into force as of the date of completing this procedure. (All fees will be deducted from the applicant’s salary.)

	以上各欄所填均屬實情，如有隱瞞或填載不實，申請人願負一切法律責任。
I hereby warrant that the information stated above is true and correct. If this statement is not true, 
I will bear all legal responsibilities.
簽章Signature & Stamp:                        日期Date:

	

	審核單位填寫Verification

	請人事室查填
The Following will be Verified by Personnel Office

	本校起聘日期
Initial Employment Date
	      年(Y)      月(M)      日(D)
	申請人確認核章
Verification of Applicant

	是否自本校起聘日至本校任教5年內之新聘教師
The applicant’s initial employment term has lasted for more than 5 years.
	  □是Y      □否N
	

	保 管 組
Property Management Division
	人 事 室
Personnel Office
	

	
	
	


